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Zápisnica č. 09/2022  
z 9. zasadnutia Rady pre vnútorné overovanie kvality UPJŠ v Košiciach, 

 konaného dňa 17.2.2022 v priestoroch Veľkej zasadačky Rektorátu UPJŠ v Košiciach. 
 
 

Prítomní členovia RVK UPJŠ:  

MAREKOVÁ, Mária, prof. Ing., CSc.; SEMANIŠIN, Gabriel, prof. RNDr., PhD.; BUJŇÁKOVÁ, Mária, prof. 
h. c. doc. JUDr.; JÁNOŠÍK, Jakub, MDDr. MPH, MBA. (online); JEŠKOVÁ, Zuzana, doc., RNDr., PhD.; 
JELEŇOVÁ Iveta, doc. Mgr., PhD.; KAŤUCHOVÁ, Jana, prof. MUDr., PhD. MBA; KOVÁČ, Ľubomír, prof. 
RNDr., CSc.; KRUNKOVÁ, Alena, doc. JUDr., PhD.; GBÚR, Ján, prof., PhDr., CSc.; GAJDOŠOVÁ, 
Beata, doc. PhDr., PhD. (online); PENCÁKOVÁ, Viera, MUDr.; RIDZOŇ, Matúš, Mgr. 

Neprítomní členovia RVK UPJŠ: 

KARAFFA, Miloslav, Ing.; KOŽÁR, Slavomír, Ing., MBA 

Hostia: 
ORSÁGOVÁ KRÁLOVÁ, Zuzana, RNDr., PhD. 

 
Program: 
1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Schválenie Zápisnice zo zasadnutia 20.1.2022 a kontrola plnenia uznesení 

3. Posúdenie zosúladenia predložených ŠP na UPJŠ v Košiciach 

4. Posúdenie žiadosti o zmenu názvu ŠP 

5. Rôzne 

 

1 Schválenie programu zasadnutia 
 
Program zasadnutia nebol nikým pripomienkovaný a bol schválený v navrhnutej forme. 
 
2 Schválenie Zápisnice zo zasadnutia 20.1.2022 a kontrola plnenia uznesení 
 
Zápisnica z 8. zasadnutia zo dňa 20.1.2022 bola overená overovateľkou prof. MUDr. Janou Kaťuchovou, 
PhD. MBA. Po overení Zápisnice k nej neboli do Kancelárie pre riadenie vnútorného systému kvality 
(KaVSK) doručené žiadne pripomienky a Zápisnica bola následne zverejnená na webovej stránke UPJŠ 
v časti Vnútorný systém zabezpečovania a overovania kvality, v univerzitnom Repozitári dokumentov a 
tiež v MS Teams  - UNI RVK UPJŠ. 
 
Zápisnica bola schválená všetkými prítomnými členmi RVK UPJŠ. 
 
Plnenie uznesenia č. 07/02: Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku RVK spracovala vedúca KaVSK, 
ktorá ho prostredníctvom Kancelárie rektora UPJŠ predloží na najbližšie zasadnutie AS UPJŠ plánované 
10.03.2022. 
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3 Posúdenie zosúladenia predložených ŠP na UPJŠ v Košiciach 
 
Vedúca KaVSK, Dr. Zuzana Orságová Králová, informovala členov RVK UPJŠ o aktuálnom stave 
predkladania dokumentácie k ŠP na overenie príslušnými Panelmi RVK UPJŠ.  
 
Dňa 21.1.2022 boli prorektorom pre vzdelávanie na UPJŠ, prof. PaedDr. Martinom Pekárom, PhD., na 
základe odporúčania z 8. zasadnutia RVK UPJŠ, konaného dňa 20.1.2022 (uznesenie RVK UPJŠ 
č.08/01), už odovzdané ŠP vrátené späť na fakulty UPJŠ na formálnu kontrolu. Fakulty dostali k dispozícii 
Kontrolný formulár, ktorý mal uľahčiť kontrolu dokumentácie k ŠP. Termín na opätovné predloženie 
dokumentácie členom Rady bol stanovený na 6.2.2022. Dňa 7.2.2022 boli opätovne predložené ŠP z 
FVS UPJŠ a nanovo predložené 3 ŠP z LF UPJŠ. Právnická fakulta UPJŠ opätovne predložila ŠP dňa 
9.2.2022. PF UPJŠ ku dňu zasadnutia RVK UPJŠ nepredložila opätovne žiadny ŠP. 
 
Na základe následnej opätovnej kontroly predloženej dokumentácie, indikuje KaVSK naďalej veľké 
formálne nedostatky a nedostatočnú kvalitu predloženej dokumentácie. S touto skutočnosťou boli 
oboznámení dekani fakúlt, prodekanky a prodekani pre vzdelávanie, doktorandské štúdium a akreditáciu. 
Aktuálne KaVSK nedostatky v dokumentácii zaznamenáva do Kontrolných formulárov a konzultuje s 
osobami poverenými predkladaním dokumentácie na jednotlivých fakultách UPJŠ.  
 
Vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti prijali členovia RVK UPJŠ nasledujúce uznesenie. 
 

Uznesenie č. 09/01 
Členovia RVK UPJŠ odporúčajú rektorovi zefektívniť komunikáciu priamo s Osobami zodpovednými 
za študijné programy (OZŠP) na UPJŠ a zorganizovať prezenčné stretnutie všetkých OZŠP s cieľom 
zdôrazniť a vysvetliť význam aktuálneho procesu zosúlaďovania ŠP.  

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 15 
Počet prítomných: 13 Počet hlasov za: 13 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 
 
4 Posúdenie žiadosti o zmenu názvu ŠP 
 
Dňa 2.2.2022 bola Panelu pre lekárske a prírodovedné ŠP predložená žiadosť o zmenu názvu 
študijného programu Molekulárna cytológia (MCd, 3. stupeň, denná forma) na nový názov 
Molekulárna cytológia a genetika (MCGd). Predseda Panelu pre LaP, prof. Ľubomír Kováč konštatoval, 
že predložená podporná dokumentácia k zmene názvu je vypracovaná kvalitne a je v súlade so 
Štandardmi SAAVŠ, pričom nový názov lepšie vystihuje obsah vzdelávania. 
 

Uznesenie č. 09/02 
RVK UPJŠ schvaľuje žiadosť o zmenu názvu študijného programu Molekulárna cytológia (MCd 3. 
stupeň štúdia, denná forma) na nový názov Molekulárna cytológia a genetika (MCGd), ktorá bola 
predložená na základe § 39 ods. 2 zákona č. 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského 
vzdelávania a o zmene a doplnení zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a Metodického pokynu rektora k 
predkladaniu žiadosti o zmenu názvu študijného programu (č. j. REK000253/2022-UPA/352).  
 
RVK UPJŠ konštatuje, že nový názov lepšie vystihuje obsah vzdelávania, čo je dostatočne 
zdôvodnené v priloženej podpornej dokumentácii k študijnému programu. 
 

 
Výsledok hlasovania: 
Počet oprávnených členov RVK UPJŠ: 15 
Počet prítomných: 13 Počet hlasov za: 13 Počet hlasov proti:  0 Zdržali sa: 0 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2015/343/
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5 Rôzne 
 

• Členovia RVK UPJŠ zdôraznili, že je nevyhnutné, aby mal každý ŠP zabezpečenú kontinuitu v zmysle 
následníctva v prípade, ak je OZŠP vo vyššom veku. Každá OZŠP musí mať 100% úväzok na fakulte, 
a pôsobiť vo funkcii profesora v príslušnom študijnom programe; ak ide o bakalársky študijný program, 
pôsobí vo funkcii profesora alebo vo funkcii docenta v príslušnom študijnom programe (Štandardy pre 
ŠP SAAVŠ, čl. 6, bod 4). 

• Na podnet predsedníčky RVK UPJŠ, prof. Márie Marekovej, bude v MS Teams vytvorený zdieľaný 
dokument určený na pripomienkovanie výstupného formulára VUPCH, ako aj iných výstupov z 
procesu zosúlaďovania ŠP so Štandardmi SAAVŠ. 

• Podpredseda RVK UPJŠ, prof. Gabriel Semanišin, komunikoval so Slovenskou obchodnou a 
priemyselnou komorou a Asociáciou zamestnávateľských zväzov a združení s cieľom zefektívniť 
overovanie ŠP z pohľadu zamestnávateľov. Nateraz ostáva táto úloha na členoch RVK UPJŠ Ing. 
Kožárovi a Ing. Karaffovi, ako zástupcoch zamestnávateľov. 

• Do procesu kontroly dokumentácie ŠP v KaVSK boli zapojení aj študenti z Rád študijných programov 
a študentskej časti Akademických senátov UPJŠ prostredníctvom inštitútu študentských pomocných 
síl. 

• MUDr. Viera Pencáková a Mgr. Matúš Ridzoň informovali členov RVK UPJŠ o pripravovanom 
workshope pre členov Rád študijných programov a študentskej časti akademických senátov. 
Plánované stretnutie študentov má za cieľ vytvorenie aktívnej a funkčnej študentskej siete, aktívne 
pôsobiacej  na poli Vnútorného systému zabezpečovania a overovania kvality na UPJŠ.  

 
 
 
Zapísala: RNDr. Zuzana Orságová Králová, PhD.   prof. Ing. Mária Mareková, CSc., v. r. 
Dňa 17.2.2022                            predsedníčka RVK UPJŠ 
 
 
 
Za overovateľa Zápisnice bol v súlade s Rokovacím poriadkom RVK UPJŠ určený prof. RNDr. Ľubomír 
Kováč, CSc.. 
 
        
 
        prof. RNDr. Ľubomír Kováč, CSc. 
               overovateľ 
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